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Abstract (en)
[origin: US2015285079A1] A gas turbine compressor having at least one airfoil tip (10) and a flow duct wall (20) which is disposed radially opposite
thereto and has a circumferential groove (31-33) therein in which is disposed at least one web (40) having a radial cutback (44) is provided. An
upstream beginning (41) of the cutback is located axially downstream of an upstream groove edge (21) between this groove edge and an upstream
leading edge (11) of the airfoil tip, and a downstream end (42) of the cutback is located in an airfoil-tip-proximal half (34) of a radial height (35) of the
circumferential groove.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft einen Gasturbinenverdichter, mit wenigstens einer Schaufelspitze (10) und einer dieser radial gegenüberliegenden
Strömungskanalwandung (20), in der eine Umfangsnut (31-33) angeordnet ist, in der wenigstens ein Steg (40) angeordnet ist, der einen radialen
Rückschnitt (44) aufweist, wobei ein stromaufwärtiger Anfang (41) des Rückschnitts axial stromabwärts von einer stromaufwärtigen Nutkante (21)
zwischen dieser Nutkante und einer stromaufwärtigen Vorderkante (11) der Schaufelspitze und ein stromabwärtiges Ende (42) des Rückschnitts in
einer schaufelspitzennäheren Hälfte (34) einer radialen Höhe (35) der Umfangsnut angeordnet ist.
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